

工程款产品图册

深耕中高端办公皮椅

打造一体化商用工程配套方案

Specializing in mid-to-high-end leather office chairs
we create integrated supporting solutions for commercial projects



Design, production, and after-sales service

设计、生产、售后一站式服务厂家

Contents

目录

1/ 总裁空间系列 | President Space Series

指挥官 #、1678#、脉动 #、A362#

2/ 设计甄选 | Designer Selection

蝴蝶 #、奥迪斯 #、盖兹比 #、腰果 #

3/ 工程配套 | Project Matching

207#、208#、202#、贝壳 #、371#、201#、219#

1683#、209#、915#、938#、211#、355#、217#

222#、213#、216#、916#、318#、319#、952#、1620#

Commander#

SERIES

指挥官 # 系列

MPRESIDENT'S MOUNT

指挥官系列——一张正直、坚毅与强壮的总裁椅。它的每一处轮廓，更像是为总裁量身打造的力量铠甲，当他安坐其上，便仿佛被注入无穷能量，决策时的果敢、执行时的雷厉风行，皆源于此。

Commander Series - A President Chair with Integrity, Perseverance, and Strength. Every contour of it is more like a power armor tailored for the total plant. When he sits on it, it feels like he is injected with infinite energy. His courage in decision-making and swift execution all stem from this.





Comandor

一张正直、坚毅与强壮的总裁坐骑。
An upright, resolute, and strong presidential mount.

Robust&Resolute Design

坚毅与强壮的设计

指挥官总裁办公椅拥有一种庄重威严的气势，象征著正直、坚毅与强壮。其设计散发出一种力量与权威感，成为任何高层办公室的完美焦点。

The Commander's Office Chair exudes a solemn and majestic aura, symbolizing integrity, perseverance, and strength. Its design exudes a sense of quantity and authority, making it the perfect focal point for any high-level office.





Authority Symbol

椅子的每一条线条，
每一个轮廓都仿佛在低吟浅
唱着自信与权威的赞歌。
静立于此却散发出一种无形
的气场。
它不仅仅是一个坐具，
更是一个能够彰显使用者身
份和地位的象征。

Every line and contour of the chair
seems to be singing a hymn of
confidence and authority softly
Standing still here, yet emitting an
intangible aura. It is not just a seat,
but also a symbol that can show
case the user's identity and status.



Electric Executive

橙色风暴席卷办公空间，用明快色彩唤醒灵感电动智能调节，
决策时刻赋予无与伦比的舒适与尊崇，尽显总裁气场。

The orange storm sweeps through the workplace.
Bright hues awaken your inspiration.
With electric intelligent adjustment,
it delivers unparalleled comfort and dignity at every decision-making moment,
fully presenting executive dominance and prestige.





胡桃色木背板

邂逅电动黑科技，纹理细腻勾勒出沉稳大气的格调搭配电动功能，
传统工艺与现代科技碰撞，重新定义高端办公体验。

Encounter electric black technology.

Exquisite textures outline a calm and grand style, perfectly matched with electric functions.

Where traditional craftsmanship collides with modern technology,
it redefines the premium office experience.



1678#

SERIES

EXCELLENT QUALITY

这款座椅不仅代表着高端、舒适和品质，更象征着您在商业领域的卓越成就和非凡地位。它是您事业成功的见证者，也是您未来发展的有力支持者。在每一次的商务洽谈和决策中，它都将为您增添自信与魅力，助力您在商海中纵横驰骋。

This seat not only represents high-end quality, comfort and excellence, but also symbolizes your outstanding achievements and extraordinary status in the business world. It is a witness to your career success and a powerful supporter of your future development. In every business negotiation and decision-making process, it will add confidence and charm to you, enabling you to ride the waves and navigate freely in the business ocean.



EXQUISITE AUXILIARY WING

精致辅翼，共筑商务主场

班前椅由专业设计团队操刀与总裁座椅一脉相承，
延续流畅线条与高端质感；流畅的曲线扶手、简洁大气的椅背轮廓，
与总裁座椅相得益彰。

Exquisite Auxiliary Wing, Jointly Building the Business Main Arena. The front-desk chair is crafted by a professional design team, sharing the same origin as the president's chair. It continues the smooth lines and high-end texture. The smoothly curved armrests and the simple yet elegant contour of the backrest complement the president's chair perfectly.







橙色



米白色

REFINED BUSINESS SETTING

商务往来，第一印象藏在空间的每一处细节里
极简轻奢的设计语言，传递企业的审美与实力
无论是客户洽谈还是商务签约，都能以体面舒适的空间
承载每一次重要会议

First impressions live in the details.

Minimalist luxury design reflects your brand's taste and strength.

Elevate every important meeting with a refined, comfortable space.





脉动

SERIES

沉稳商务版型，气场浑然天成

无论运筹帷幄的深度决策，或是繁忙间隙的片刻休憩，
极致包裹承托，尊享云端舒适，方寸之间，尽展领导者的非凡气度与尊崇格调。

Whether you are making critical strategic decisions, or taking a well-deserved break amid a busy schedule,
full ergonomic wraparound support brings cloud-like comfort. Every detail speaks of exceptional bearing
and distinguished executive taste.







1683#

SERIES

ELEVATE YOUR WORKSPACE

轻奢商务质感 · 适配主管空间

亮面抛光金属扶手，提升整体精致度与耐用性

是现代主管办公室、经理空间与高管办公区的理想之选

Light Luxury Executive Chair. Polished Metal Armrests for Refinement & Durability.
The Ideal Choice for Senior Management Offices.



1670#

SERIES

FAST CABLE ADJUSTMENT

黑调沉稳内敛

椅身采用柔软皮质包裹，贴合人体工学，有效舒缓腰背压力

硬朗金属与温润皮质相融

创新线控设计操作顺滑，单手就能完成调节，办公、洽谈从容自如。

Soft leather upholstery and ergonomic design ease waist and back fatigue.

Sturdy metal blends perfectly with gentle leather texture.

Innovative cable control enables easy one-hand adjustment for greater comfort at work and meetings.





一席黑皮主管椅，极速线控随心调躺
真皮包裹贴合腰背
黑金配色撑起主管办公气场
方寸之间，尽显决策者气度

Sturdy metal complements soft leather.
Sleek and timeless lines suit modern,
light luxury and various other meeting room styles.

硬朗金属与温润皮面相融
线条干练耐看
适配现代、轻奢等
多种会议室风格

Sturdy metal complements soft leather.
Sleek and timeless lines suit modern,
light luxury and various other meeting room styles.





FAST CABLE ADJUSTMENT

线控扶手，便捷操作省心

利落线条尽显大气商务风范，轻松适配各类办公空间

实用线控扶手，操作简单流畅

一指即可完成调节，日常办公、商务洽谈都能随心掌控

Cable-controlled armrests operate effortlessly with one-touch adjustment, keeping you fully at ease while working and receiving guests.





浅灰主调清雅大气

柔和灰色调视觉清爽，金属扶手精致硬朗，刚柔结合尽显品味

是提升会议空间格调的优选

Soft grey brings a fresh look. Sleek metal armrests create a striking contrast.

Soft yet sturdy, it exudes elegance and is perfect for upgrading your meeting room.



Butterfly#

SERIES

蝴蝶 # 系列

每一次落座，
都能感受到真皮与肌肤贴合的微妙舒适
瞬间卸去外界纷扰的疲惫。

Every time you sit down,
you can feel the subtle comfort of
the genuine leather and skin
fitting together,
instantly relieving the fatigue of
external disturbances



Freedom Transformation and Elegance

自由、蜕变与优雅

源自蝴蝶的自然形态，象征着自由、蜕变与优雅，其轻盈的翅膀和优美的飞行姿态成为设计的核心元素，同时融入现代设计的简约与功能性。

Originating from the natural form of butterflies, it symbolizes freedom, transformation, and elegance. Its lightweight wings and graceful flying posture become the core elements of the design, while incorporating the simplicity and functionality of modern design.





Minimalist luxury

极简、奢华

以冷色调金属、灯光营造出低调奢华的科技感；

每一处细节都经过精心设计，彰显高管的卓越品味与领导风范。

Create a cool toned metal and lighting, effect A low-key and luxurious sense of technology.

Every detail has been carefully designed.

Highlight the outstanding taste and leadership style of executives.







Altis#

SERIES

奥迪斯 # 系列

没有冗余装饰，
曲线造型勾勒出利落干练之感。
椅座与椅背的弧度，
给予恰到好处的支撑。

Without redundant decorations,
The sharp curve shape outlines
A clean and efficient feeling
The curvature of the chair seat and backrest,
Provide just the right amount of support.





High End Style

每一次落座，
都能感受到真皮与肌肤贴合的微妙舒适，
瞬间卸去外界纷扰的疲惫。

Every time you sit down,
you can feel the subtle comfort of
the genuine leather and skin
fitting together.
instantly relieving the fatigue of external disturbances.





Break Tradition

打破传统办公的沉闷色调，
夺目彩色强势出圈，
为空间注入鲜活能量与蓬勃朝气。
亮眼的彩色激发思维跳跃，
新奇想法挣脱束缚，肆意碰撞。

Breaking away from the dull tones
of traditional office work,
eye-catching colors dominate and inject fresh energy and vitality into
the space. Dazzling colors stimulate thinking jumps, novel
ideas break free from constraints, and collide freely.





Modern Aesthetics

线条利落流畅，摒弃多余装饰，
用纯粹几何造型诠释现代美学。
冷色金属搭配暖色调真皮，
碰撞出低调奢华质感。

The lines are sharp and smooth,
eliminating unnecessary decorations
and interpreting modern aesthetics
with pure geometric shapes

The combination of cool metal and
warm toned leather creates a
low-key luxurious texture



Gatsby#

SERIES

盖兹比 # 系列

木质的沉稳与内敛，赋予椅子端庄大气的气质，又能与金属、皮质等办公元素形成层次丰富的视觉对话，让办公空间成为兼具温度与质感的艺术场域。

The stability and modesty of the wood endow the chair with a dignified and elegant temperament. It can also form a richly layered visual dialogue with office elements such as metal and leather, transforming the office space into an artistic realm that combines warmth and texture.





Minimalist

黑色，永不褪色的经典

拒绝繁杂装饰

以极简姿态彰显

决策者的果断与魄力

Black is a timeless classic.

It rejects complicated decorations

And showcases the decisiveness

and courage of decision-makers

with a minimalist posture.

Premium Meeting Space

低敛质感，诠释当代商务雅致

Understated texture defines modern business sophistication.



Understated Elegance

褪去张扬

沉淀出内敛的高级感

皮革与木背板的组合在视觉上营造出丰富的层次感

金属扶手的加入

增添现代感与时尚气息

Subtle and understated,

it embodies restrained high-end aesthetics.

The combination of leather

and wooden backboard creates rich visual layers.

Matched with metal armrests,

it adds a modern touch and stylish sophistication.





Cashew#

SERIES

腰果 # 系列

在追求极致生活品质的旅程中，一把椅子绝非简单的落座工具，而是彰显品味、承载舒适的艺术臻品。胡桃木自带的深邃纹理，真皮的细腻质感相结合更是泛出低调奢华气质。

The backrest of the chair is crafted withingenuity based on the natural S-shaped curveof the spine, from the slight backward tilt of thecervical spine, to the moderate support of thethoracic spine, and then to the precise supportof the lumbar spine. Each curvature is just right,like a pair of invisible but powerful hands, firmlysupporting your spine.



Elegant Physique

优雅体态

椅背依据脊柱的自然 S 形曲线匠心打造，从颈椎的微微后倾，到胸椎的适度支撑，再到腰椎的精准承托，每一处弧度都恰到好处，宛如一双无形却有力的手，稳稳地将你的脊梁扶正。

The backrest of the chair is crafted with ingenuity based on the natural S-shaped curve of the spine, from the slight backward tilt of the cervical spine, to the moderate support of the thoracic spine, and then to the precise support of the lumbar spine. Each curvature is just right, like a pair of invisible but powerful hands, firmly supporting your spine.





Show Elegance

彰显优雅

矜贵皮革邂逅温润胡桃木，碰撞出跨时间与风格的美学火花

雕琢出一方专属的惬意奢境，静候懂得品鉴之人落座

The precious leather meets the warm walnut wood, creating anaesthetic spark that transcends time and style, carving out a unique and comfortable luxury realm, waiting for those who know how to appreciate to sit down.





Private Space

崭新的设计概念为企业专才提升工作与生活品味，腰果圆润的设计灵感，致力为成功企业家打造彰显领袖风范的完美工作空间。

腰果凭借无与伦比的品质、超凡卓越的功能和匠心独运的设计完美结合，将巧妙绝伦的细节和稀有高贵的气质呈现得淋漓尽致。

The new design concept enhances the work and life taste for enterprise professionals. The rounded design inspiration of cashew nuts is committed to creating the perfect working space for successful entrepreneurs to show their leadership style. Cashew nuts with unrivalled quality, exceptional functionality and ingenious design, the perfect combination of exquisite details and rare noble temperament.



Understated

腰果 # 中配水转印

低调内敛，极简的灰色外观，适配各种办公场景，无需刻意张扬，却在无声中彰显品味与格调，让办公时光也能充满优雅从容。

With its minimalist gray exterior, this office chair seamlessly adapts to diverse office environments. Eschewing the need for ostentation, it subtly exudes taste and style, infusing every working moment with elegance and poise.





207#

SERIES

MODERN SIMPLICITY

207 系列是个性、时尚、简约的代名词。在满足现代时尚的同时，不失严谨、稳重的气质。冷冽的线条勾勒出开放式的结构造型，看似冷峻，实则暗藏贴心考量，无声承诺着舒适的倚靠体验。

The 207 series is synonymous with individuality fashion, and simplicity. While satisfying modern fashion, maintain a rigorous and steady temperament. The cold lines outline an open structural shape, seemingly stern, but actually hiding thoughtful considerations, silently promising a comfortable leaning experience.





High And Style

每一次落座
都能感受到真皮与肌肤贴合的微妙舒适
瞬间卸去外界纷扰的疲惫

Every time you sit down
you can feel the subtle comfort of
the genuine leather and skin
fitting together,
instantly relieving the fatigue of
external disturbances



Elegant Cure

彰显居者不凡品味

椅背、扶手造型更是别具巧思

利落流畅的曲线，优雅弧度尽显矜贵

The backrest and armrest design are particularly ingenious, with sharp and smooth curves and elegant curves that showcase nobility



Modern Simplicity

色彩多样满足不同需求

多元色彩，一站式满足办公场景的不同需求，让你的办公椅不仅是坐具，更是个性态度的无声表达。

Diversified colors, one-stop solution to meet the different needs of office scenes, making your office chair not only a seat, but also a silent expression of personal attitude





202#

SERIES

CONCISE EFFICIENT

202 系列简约流线型的外观，没有冗余，简单干练。金属的冷硬质感与皮革的柔软温暖形成鲜明对比，既增加了椅子的层次感，又不失干练的风格。

The 202 series has a simple and streamlined appearance, without redundancy, and is simple and efficient. The stark contrast between the cold and hard feel of metal and the soft and warm feel of leather not only adds a sense of layering to the chair, but also maintains a sleek style.



Easbionable Unique

轻奢风范与众不同

精致的外形、精心的设计
典雅舒适、气派非凡。

Exquisite shape, elaborate design,
elegant and comfortable style is extraordinary.



Break Tradition

个性的张扬更是创意的挥洒

鲜明而独特的色彩组合，勾勒出一种别具一格、独属于现代办公空间的格调，让原本单调乏味的办公环境，因这一抹亮色而焕发出别样的魅力，仿佛在无声地诉说着一种不甘平凡、追求卓越与创新的办公理念。

The vivid and unique color combination outlines a distinctive and unique style of modern office space, making the originally monotonous and boring office environment shine with a unique charm due to this bright color, as if silently telling a kind of office philosophy of unwillingness to be ordinary, pursuit of excellence and innovation







贝壳

SERIES

不追求冗余设计, 只专注核心舒适

贴合人体脊椎曲线, 精准承托肩颈、腰背, 缓解久坐带来的肌肉酸胀, 久坐办公也能保持挺拔姿态; 每一次落座都能感受贴心承托, 让久坐不再是负担, 让舒适成为日常标配。

It fits the curve of the human spine, accurately supports the shoulders, neck, waist and back, relieves muscle soreness caused by prolonged sitting, and helps maintain a straight posture even during long office hours. Every time you sit down, you can feel the thoughtful support, making prolonged sitting no longer a burden and comfort a daily standard.





371#

SERIES

MODERN LIGHT LUXURY

线条利落流畅，无多余冗余装饰

金属冷冽光泽与柔和皮质碰撞，精致感拉满

坚固耐用且触感顺滑

自带沉稳温润的轻奢氛围

高级耐看、耐脏百搭

Smooth streamlined silhouette, uncluttered design.

Cool metallic finish juxtaposes soft leather for ultimate sophistication.

Solid durability paired with a sleek, smooth touch.

Embodying a poised, warm light-luxury vibe.

Classic, refined, dirt-resistant and effortlessly versatile.

Flexible Adaptation

灵活适配不同空间

主打简约利落、雅致高级的商务质感,完美适配经理办公室、轻奢洽谈区、行政办公空间。

Boasting sharp minimalism and refined upscale business appeal, it is an ideal fit for managerial offices, luxury meeting areas and executive workspaces.



Modern Light Luxury

主打简约利落、雅致高级的商务质感
不沉闷不浮夸

With a minimalist, neat silhouette and refined premium business temperament, it fits perfectly in managerial offices, light luxury meeting lounges and executive administrative workspaces.



201#

SERIES

进阶格调, 优雅办公

经典纯黑高级百搭, 没有多余繁杂设计, 却处处流露精致细节。完美适配现代轻奢、极简商务风经理办公室, 无需刻意点缀, 便轻松提升空间精致格调, 彰显管理者沉稳独到的审美品味。

Timeless solid black finish for unmatched versatility and premium appeal. Stripped of unnecessary excess, refined sophistication shines through every meticulous detail. An ideal match for modern light-luxury and minimalist managerial workspaces, it elevates office ambiance with effortless elegance, embodying the poised understatement and discerning taste of distinguished managers.







Soft Beige

舒适陪伴每一场会议

米白色的温柔
消解了商务空间的距离感
它不抢镜
却用细腻皮质和利落线条
悄悄撑起整个空间的质感

The softness of off-white
softens the formality of the business space
It never steals the spotlight
yet with fine leather and sleek lines
it quietly elevates the entire room's aesthetic

219#

SERIES

STEADY SIMPLICITY

纯黑经典商务基调，塑造利落沉稳的商务气场

板板正正的款式，利落大气外观

沉稳简约之间，彰显专业、从容、内敛的商务领袖气场

A classic solid black business foundation, crafting a sharp and poised professional presence. With a neat, structured silhouette and sleek, commanding appearance, it exudes the poised, restrained and confident charisma of a business leader, in calm minimalist sophistication.





209#

SERIES

MODERN SIMPLICITY

波尔多红的浓郁质感，在办公室里绽放活力

搭配 2D 金属扶手，舒适支撑

上下调节头枕，满足不同身高需求

Rich Bordeaux red texture infuses vibrant energy into the office space.

Paired with 2D metal armrests for ergonomic, comfortable support.

Height-adjustable headrest perfectly accommodates users of all statures.





915#

SERIES

SOPHISTICATED GREY

人体工学高靠背设计，支撑性强、久坐也舒适，高端质感金属弯管扶手，简约百搭，营造专注高效、沉稳从容的精英办公氛围，完美契合管理者沉稳内敛、兼具审美品味的身份气质。

Ergonomic high back for superior support & all-day sitting comfort, with premium luxury finish. Minimalist curved metal armrests for timeless versatility. It fosters a focused, efficient and composed elite working environment, perfectly embodying leaders' poised understatement and discerning taste.



Modern Light Luxury

主打简约利落、雅致高级的商务质感
不沉闷不浮夸

With a minimalist, neat silhouette and refined premium business temperament, it fits perfectly in managerial offices, light luxury meeting lounges and executive administrative workspaces.





938#

SERIES

MINIMALIST

简约流畅的线条、精致高级，很适配金属椅架 + 皮质的质感。
以极致简约格调、上乘舒适体验，为现代高端办公空间，注入恒久高级的轻奢商务力量。

Sleek and streamlined lines, exquisite premium finish, perfectly complementing the texture of the metal frame and leather upholstery.

With an ultimate minimalist aesthetic and superior sitting comfort, it infuses timeless, upscale light luxury business charm into modern high-end office spaces.









211#

SERIES

MODERN MINIMALIST

轻松适配总裁高管办公室、独立办公空间、高端商务洽谈区，为沉稳专业的办公场景，注入低调精致的轻奢高级感，尽显决策者从容内敛的领袖风范。

An ideal choice for executive private offices and premium business meeting areas, bringing understated elegant light luxury and distinguished mature charm to your upscale modern workspace.



MODERN SIMPLICITY

以极简灰调, 定义商务空间的高级质感

灰色西皮的细腻触感, 搭配铝合金扶手的冷冽金属光泽

在极简线条中碰撞出轻奢商务美学

靠背分段式设计, 贴合后背; 高弹坐垫缓解久坐疲惫

Minimalist grey palette defines upscale business texture.

Soft grey leather-like finish pairs

with the crisp metallic luster of aluminum armrests,

forming refined light-luxury

business aesthetics within sleek minimal lines.

Segmented back hugs your natural back curve;

high-density resilient cushion relieves all-day sitting tiredness.



355#

SERIES

MODERN MINIMALIST

轻松适配总裁高管办公室、独立办公空间、高端商务洽谈区，为沉稳专业的办公场景，注入低调精致的轻奢高级感，尽显决策者从容内敛的领袖风范。

An ideal choice for executive private offices and premium business meeting areas, bringing understated elegant light luxury and distinguished mature charm to your upscale modern workspace.





MEETING SPACE

高阶会议, 质感随行

贴合人体工学曲线

为长时间会议提供稳定支撑

细腻皮质搭配亮面金属扶手

在简约空间中尽显质感格调

是政企办公与高端会议空间的理想之选

Ergonomic Contouring for All-Day Support

Premium Leather with Polished Metal Armrests

Sophisticated Style for Corporate & High-End

Meetingsforming refined light-luxury

business aesthetics within sleek minimal lines.

952#

SERIES

PRESIDENTIAL OFFICE SPACE

主打实用舒适、高性价比，是办公空间通用走量利器；加宽加厚饱满填充靠背坐垫，软而不塌；搭配可调节多功能扶手，可根据坐姿、使用习惯自由调整角度，精准承托手臂。

Designed for superior practical comfort and outstanding value for money, it serves as the perfect high-demand workhorse for general office environments.

The oversize, densely filled backrest and seat remain comfortably plush while maintaining firm, non-sagging support.

Fitted with multi-angle adjustable armrests, it allows free customization to match individual postures and habits, providing accurate ergonomic hold for your arms.





217#

SERIES

MINIMALIST VERSATILE

简约百搭的柔和气质，适配主管工位、独立办公室、中小型洽谈区等多种场景，于低调沉稳之间，尽显从容雅致的现代商务格调，为办公空间注入满满暖意与高级质感。

Its soft, minimalist and versatile look adapts to executive workstations, private offices and meeting areas of all sizes. Calm and understated, it delivers sophisticated contemporary business charm, bringing warm upscale comfort to any office environment.





222#

SERIES

MINIMAL BUSINESS

高级雾灰调，经典耐看不过时

搭配流畅亮面合金扶手，冷冽金属光泽与柔和软包质感精妙碰撞，利落大气又兼具精致格调

Premium fog grey tone, timeless and endlessly elegant.

Paired with sleek polished alloy armrests, the crisp metallic luster strikes a perfect contrast against the plush soft upholstery, creating a sharp, spacious look with exquisite refined flair.







213#

SERIES

REFINED WARMTH

暖棕搭配月白的温柔，打破办公空间的沉闷刻板；
以温润轻奢的柔和美学，重构现代高端办公格调，在理性商务空间里，填满雅致暖意与舒适质感。

Soft warm brown meets moonlit white, banishing office dreariness.
Understated light luxury elegance
redefines premium modern office style,
infusing calm professional spaces
with delicate warmth and plush comfort.



米白和浅咖撞色，为洽谈空间注入柔和气场

打破商务空间的沉闷

无论是商务谈判的博弈时刻

还是团队共创的思维交锋

都能让每次对话在温柔的气场里从容落地

Cream & Latte Contrast

Soft Elegance for Meeting Zones

Breaks Rigid Office Monotony

Poise for Every Discussion

Calm Confidence In Every Exchange





216#

SERIES

高级灰撞色极简设计
一体环抱式扶手贴合手臂线条
倚靠、伏案都自然放松

Sophisticated grey two-tone minimalist aesthetic.
Ergonomic wrap-around armrests contour perfectly to arm posture,
ensuring natural comfort for both leaning and focused desk work.







916#

SERIES

POSIED AND IMPECCABLE

靠背扶手一体式，简约大气不繁杂。柔和舒适的坐感，兼顾体面观感与待客诚意，让每一场商务会面都从容得体。

Integrated back & armrest, timeless minimalist grace.

Plush comfort meets elegant presence & genuine hospitality, for poised, distinguished business engagements.





故宫 北京

12:15
2017-08-30

多云转晴 26~32°C
东南风2级

TV
热门推荐

我的收藏

最近观看

我的通知

362#

SERIES

PRESIDENTIAL OFFICE SPACE

深灰高级皮感面料，搭配雅致胡桃木纹饰面，将沉稳大气与精致质感融为一体，专为总裁高管私享办公空间量身打造，尽显成熟决策者的内敛格局与尊贵品味。

Premium deep grey leather-touch upholstery pairs with elegant walnut wood grain finish, merging poised gravitas with exquisite refined texture.





THANKS

岁月沉淀匠心，舒适陪伴朝夕，与美好办公同行
专注中高端办公皮椅

Time tempers craftsmanship. Comfort accompanies every day. walking with you towards a better workplace.